
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 
konaného dňa 21. iúna 2022

Prítomní poslanci: Pavel Holbus, Dušana Ilavská, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Ľuboslav Vaško 
Ospravedlnení: Janka Mikušová, Jakub Račko, Zdena Račková
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 17:00 hod. otvoril starosta obce Ing. Milan Kohút, ktorý prítomných 
privítal a konštatoval, že je prítomných 5 poslancov a obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Pavel Holbus, za členov Dušana Ilavská a 

Daniel Pokrievka. Za overovateľov zápisnice starosta určil: Pavel Poliak, Ľuboslav Vaško, za zapisovateľku 
Zuzanu Fleischhackerovú.
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Pavel Poliak, Ľuboslav Vaško
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Pavel Holbus -  predseda, Dušana Ilavská, Daniel Pokrievka - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a v e l H o lbus, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P oliak, D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýs led o k  h la so v a n ia :  N á v rh  bo! p r ija tý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
program rokovania nasledovne:
1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3. Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov z 

predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2021.
6. Záverečný účet obce za rok 2021.
7. Plán kontrolnej činnosti HKO na 2. polrok 2022.
8. Odkúpenie pozemku.
9. Určenie volebného obvodu a počtu poslancov na ďalšie funkčné obdobie.
10. Rôzne.
11. Diskusia.
12. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a v e l H o lbus, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P oliak, D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýs led o k  h la so va n ia : N á v rh  b o l p r ija tý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že na predchádzajúcom zasadnutí OZ neboli uznesením schválené žiadne úlohy. 
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:

Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ

______Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3_____________________________________
Poslanci: Počet:



Za: P a v e l H olbus, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P oliak, D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýs led o k  h la so va n ia : N á v rh  b o l p r ija tý

K bodu 5
Starosta obce: Pán kontrolór sa ospravedlnil, dnes nemohol prísť, je na dovolenke. Stanovisko hlavného 
kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2021 ste všetci obdržali vopred, vypočula si ho aj obecná rada 
na svojom zasadnutí 20.6.2022. HKO odporučil schváliť záverečný účet bez výhrad.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2021

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a v e l H o lbus, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P oliak, D a n ie l P okrievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsled o k  h la so va n ia : N á v rh  b o l p r i ja tý

K bodu 6
Starosta obce: Návrh záverečného účtu obce bol zverejnený od 6.6.2022, bol vám doručený na preštudovanie, 
prejednala ho aj finančná komisia.
Pavel Holbus (predseda finančnej komisie): Finančná komisia na zasadnutí 22.6. prejednala záverečný účet 
obce a odporúča ho schváliť bez výhrad.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
Záverečný účet obce za rok 2021 a celoročné hospodárenie bez výhrad

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a v e l H o lb u s, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P o liak , D a n ie l P okrievka , Ľ u b o s la v  Vaško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsled o k  h la so va n ia : N á v rh  b o l p r ija tý

K bodu 7
Starosta obce: V stručnosti predniesol hlavné body Plánu kontrolnej činnosti HKO na 2. polrok 2022. 
Pavel Holbus (predseda finančnej komisie): Finančná komisia nemá k plánu žiadne výhrady. 
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
berie na vedomie
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na 2. polrok 2022.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H o lbus, D u ša n a  Ilavská , P a ve l P oliak, D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  Vaško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsledok  h la so va n ia : N á v rh  b o l p r i ja tý

K bodu 8
Starosta obce vysvetlil, že dôvodom zámeny pozemkov medzi obcou a žiadateľom Ľubomírom Štepitom na 
Tatranskej ulici je usporiadanie vlastníctva a zarovnanie predného okraja pozemku žiadateľa tak, aby obci ostal 
pás široký 3,5 m na výstavbu chodníka a ešte zelený kúsok na prípadné uloženie sietí. Rozdiel vo výmere 26 m2 
žiadateľ obci doplatí, cena sa bude schvaľovať na nasledujúcom OZ.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
I. konštatuje, že

ide o zámer prevodu pozemkov nízkej výmery za účelom majetkovoprávneho usporiadania pozemkov, kde 
je potrebné zameniť časť pozemku vo vlastníctve Obce Pribylina č. KN-C 11054/2 ostatné plochy o výmere 
28 m2, za časť pozemkov vo vlastníctve Ľubomíra Štepitu a Slavomíry Štepitovej, Tatranská ulica 803/47, 
Pribylina, parc.č.KN-C 4630 a 4632 o výmere 2 m2, za účelom zarovnania okraja pozemkov. Ide teda o 
prípad zámeny niekoľkých m2 pozemku, ktoré je účelné len pre konkrétneho záujemcu a preto nemá zmysel 
vykonávať prevod uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou.



vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetnej nehnuteľnosti jedná sa o prípad hodný 
osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov.

II. schvaľuje
zámer zámeny a predaja nehnuteľností v katastrálnom území Pribylina a to časť pozemku vo vlastníctve Obce 
Pribylina, parcela č. KN-C 11054/2 ostatné plochy o výmere 28 m2, za časť pozemkov vo vlastníctve Ľubomíra 
Štepitu a Slavomíry Štepitovej, Tatranská ulica 803/47, Pribylina, parc.č.KN-C 4630 a 4632, o výmere 2 m2, 
s finančným doplatkom rozdielu 26 m

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H o lbus, D u ša n a  Ilavská , P a v e l Poliak, D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýs led o k  h la so va n ia : N á v r h  b o l p r ija tý

Starosta obce\ Ďalším žiadateľom o zámenu pozemkov je Ing. Ján Bolvanský, Ulica Dr. Jána Rumanna, 
potrebuje si vysporiadať vlastníctvo pozemkov pred a za plotom pred RD. Aj v tomto prípade bude za rozdiel vo 
výmere 13 m2 doplácať žiadateľ.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
I. konštatuje, že

ide o zámer prevodu pozemkov nízkej výmery za účelom majetkovoprávneho usporiadania pozemkov, kde 
je potrebné zameniť pozemky v katastrálnom území Pribylina, vo vlastníctve Obce Pribylina o celkovej 
výmere 26 m2 za pozemky vo vlastníctve Ing. Jána Bolvanského, Eleny Bolvanskej a Ivana Bolvanského, 
všetci bytom Ulica D. Jána Rumanna 246/29, Pribylina o celkovej výmere 13 m2, a to nasledovne:________

Obec Pribylina Ing.Ján Bolvanský, Elena Bolvanská, Ivan Bolvanský
L V P a re . č. D ru h  poz . V ý m e ra  v  m 2 L V P are . i. D ru h  poz . V ý m e ra  v  m 2

2835 620/6 zast.plocha 17 189 619/2 zast.plocha 1
2835 33/6 zast.plocha 4 174 615/2 zast.plocha 11
2835 33/7 zast.plocha 5 174 615/2 zast.plocha 1

Výmera v m2 spolu 26 Výmera v m2 spolu 13
za účelom zosúladenia skutkového a právneho stavu. Ide teda o prípad zámeny niekoľkých m2 pozemku, 
ktoré je účelné len pre konkrétneho záujemcu a preto nemá zmysel vykonávať prevod uvedeného majetku 
obce dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou.
vzhľadom na vyššie uvedené skutočnosti využitia predmetnej nehnuteľnosti jedná sa o prípad hodný 
osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov.

II. schvaľuje
zámer zámeny a predaja nehnuteľností v katastrálnom území Pribylina a to pozemky vo vlastníctve Obce 
Pribylina o celkovej výmere 26 m2 za pozemky vo vlastníctve Ing. Jána Bolvanského, Eleny Bolvanskej a Ivana 
Bolvanského, všetci bytom Ulica D. Jána Rumanna 246/29, Pribylina o celkovej výmere 13 m2, a to nasledovne:
Obec Pribylina Ing.Ján Bolvanský, Elena Bolvanská, Ivan Bolvanský
L V P a re . č. D ru h  poz . V ý m e ra  v  m 2 L V P a re . č. D ru h  p o z . V ý m e ra  v  m 2

2835 620/6 zast.plocha 17 189 619/2 zast.plocha 1
2835 33/6 zast.plocha 4 174 615/2 zast.plocha 11
2835 33/7 zast.plocha 5 174 615/2 zast.plocha 1
Výmera v m2 spolu 26 Výmera v m2 spolu 13
podľa geometrického plánu č. 45347191-41/2022 zo dňa 10.06.2022, ktorý vyhotovil DAGEON s.r.o., Agátová 
485/8, Liptovský Mikuláš, s finančným doplatkom rozdielu 13 m2.
_____ Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3_______________________________________ ___________

Poslanci: Počet:
Za: P a v e l H o lb u s, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P o liak , D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýs led o k  h la so va n ia : N á v r h  b o l p r ija tý

K bodu 9
Starosta obce'. V súvislosti s voľbami 29.10.2022 má obec povinnosť zverejniť počet volebných obvodov 
a počet poslancov OZ v novom volebnom období. V Pribyline sme mali vždy 1 volebný obvod. Počet poslancov 
podľa počtu obyvateľov môžeme mať 7 alebo 9, doteraz sme mali 9. Je na vás, koľko schválite na ďalšie 
obdobie.
Dušana Ilavská: Na OR sme hovorili o 9.
Ľuboslav Vaško: Som za zníženie na 7.
Pavel Poliak: Ja som za 9.
Daniel Pokrievka, Pavel Holbus: Som za zníženie na 7.



Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
určuje
1. v súlade s § 166 zákona č. 180/2014 Z. z. o podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v z. n. p. volebné obvody pre voľby poslancov do obecného zastupiteľstva pre volebné 
obdobie r. 2022-2026, a to: 1 volebný obvod
2. v súlade s § 11 ods. 3 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. počet poslancov Obce Pribylina 
v novom volebnom období r. 2022 -  2026, a to: 7 (sedem).

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a v e l H olbus, D u ša n a  Ilavská , D a n ie l P okrievka , Ľ u b o s la v  Vaško 4
Proti: 0
Zdržal sa: P a v e l P o lia k 1

V ýsled o k  h la so va n ia : N á v rh  b o l p r ija tý

Starosta obce: Ďalej má OZ úlohu schváliť úväzok starostu obce v nasl. volebnom období, doteraz bol 100%. 
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
určuje
v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. výkon funkcie starostu Obce 
Pribylina v novom volebnom období r. 2022 -  2026 na plný úväzok.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H olbus, D u ša n a  Ilavská , P a ve l P o liak , D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsled o k  h la so va n ia : N á v rh  b o l p r ija tý

K bodu 10
Starosta obce: Bola nám doručená žiadosť Slovenského červeného kríža o príspevok na poskytovanie sociálnej 
služby v zariadení v Liptovskom Hrádku, kde sú umiestnené dve naše občianky -  pani Anna Juríková a Božena 
Juríková. Nakoľko momentálne neprispievame na opatrovateľskú službu, sme zo zákona povinní príspevok 
poskytnúť.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. berie na vedomie
Žiadosti o finančný príspevok na poskytnutie sociálnej služby

2. Schvaľuje
Poskytnutie príspevku vo výške 100,- EUR/mesačne na zabezpečenie financovania sociálnej služby pre občianku 
obce Pribylina Annu Juríkovú v Zariadení pre seniorov SCK v Liptovskom Hrádku.

3. Schvaľuje
Poskytnutie príspevku vo výške 100,- EUR/mesačne na zabezpečenie financovania sociálnej služby pre občianku 
obce Pribylina Boženu Juríkovú v Zariadení pre seniorov SČK v Liptovskom Hrádku.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a v e l H o lbus, D u ša n a  Ila vská , P a ve l P oliak, D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsled o k  h la so va n ia : N á v rh  b o l p r ija tý

Starosta obce: Ďalej tu máme žiadosť o prenájom pozemku pod garáž pri obecnej bytovke, zatiaľ tam stoja dve 
garáže, tretia je už schválená, a toto bude štvrtá. Samozrejme sa jedná o dočasné stavby.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
schvaľuje
prenájom nehnuteľnosti vo vlastníctve obce Pribylina a to:
prenájom pozemku o výmere 24 m2 na pare.č. KNC 1175/3 pri NBD č.19/4 pre Branislava Lehotského, Ulica 
Emila Janotku 16/2, Pribylina za účelom vybudovania garáže - dočasnej stavby, za nájomné vo výške 3,00 
EUR/m2 /ročne.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a ve l H o lbus, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P oliak, D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0



| Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

Starosta obce: Ďalšia žiadosť je od spol. SPP-distribúcia, prevádzkovateľa siete na distribúciu plynu. Chcú 
odkúpiť pripojovací plynovod k obecnej bytovke č. 19. Navrhujem tejto žiadosti vyhovieť, v prípade poruchy by 
totiž obec musela znášať náklady na opravu.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
I. konštatuje, že
ide o zámer prevodu majetku obce -  plynovodu a plynovej prípojky k Nájomnému bytovému domu č. 19 na 
parcele KNC 1175/6, k. ú. Pribylina: STL plynovod PE D 50 -  44,2 m, pripojovací plynovod PE D 32 -  303 m + 
GK DN 25 vrátane prepoja, za účelom prenesenia zodpovednosti za opravu prípadných porúch na zariadení 
a znášanie nákladov na ich odstránenie, na prevádzkovateľa siete SPP-distribúcia, a.s.
Ide teda o prípad prevodu majetku, ktorý je účelný len pre konkrétneho záujemcu a preto nemá zmysel 
vykonávať prevod uvedeného majetku obce dražbou alebo obchodnou verejnou súťažou. Vzhľadom na vyššie 
uvedené skutočnosti jedná sa o prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 
Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov.
II. schvaľuje
zámer prevodu majetku obce -  plynovodu a plynovej prípojky k Nájomnému bytovému domu č. 1 na parcele 
KNC 1175/6, k. ú. Pribylina: STL plynovod PE D 50 -  44,2 m, pripojovací plynovod PE D 32 -  303 m + GK 
DN 25 vrátane prepoja, do vlastníctva SPP-distribúcia, a.s., Mlynské nivy 44/b, Bratislava, za cenu 1 euro.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a v e l H olbus, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P oliak, D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  Vaško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýs le d o k  h la so v a n ia :  N á v rh  b o l p r ija tý

Starosta obce: Poslednú žiadosť nám podalo Rodinné centrum Medovníkový domček len dnes, žiadajú nás 
o príspevok 6.000 EUR na výstavbu Skateparku za požiarnou zbrojnicou. Ja som za podporu každej aktivity 
v obci, no táto suma sa mi zdá privysoká.
Dušana Ilavská: Vízia sa mi páči. Pozemok je obecný? Aká je cena projektu?
Starosta obce: Cirkevný, majú ho v prenájme. Predpokladané náklady 15.000 EUR.
Dušana Ilavská. Žiadajú dosť veľa, skoro polovicu z nákladov. Na druhej strane do športu momentálne 
neinvestujeme.
Starosta obce: Navrhujem vec prejednať na finančnej komisii.
Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia:
Obecné zastupiteľstvo v Pribylina

1. berie na vedomie
Žiadosť žiadateľa RC Medovníkový domček o príspevok na výstavbu Skateparku v obci Pribylina

2. poveruje
finančnú komisiu prejednať žiadosť RC Medovníkový domček o finančný príspevok a predložiť návrh na 
ďalšom zasadnutí OZ.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 3
Poslanci: Počet:

Za: P a v e l H o lbus, D u ša n a  Ilavská , P a v e l P o liak , D a n ie l P o krievka , Ľ u b o s la v  V aško 5
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýs le d o k  h la so v a n ia :  N á v rh  b o l p r ija tý

K bodu 11
Dušana Ilavská'. Ako bude tento rok fungovať ATC Račkova dolina?
Starosta obce: Prípravné práce začali 15.5.2022, od 15.6. fungujeme v poobednom režime (12:00-20:30), od 1.7. 
budeme v plnej prevádzke. Aj tento rok budeme bez kuchyne. Solárne panely v hygienických zariadeniach 
fungujú výborne, je dostatok teplej vody po celý deň, prebytočné teplo ide do radiátorov a priestory sa pekne 
vysušujú. Od 1.7. bude otvorený aj obchod. Mrzí ma, že tú kuchyňu nemáme, nepodarilo sa nám nájsť kuchára.

Daniel Pokrievka: Kedy skončí výstavba nových chát v chatovej oblasti?
Starosta obce: Zapĺňajú sa posledné miesta, čoskoro.
Daniel Pokrievka: V IBV Medzi záhradami je naplánovaných 65 rodinných domov. Ako to je s pozemkami, 
ktoré sa tam nachádzajú, ale do IBV nie sú zahrnuté?
Starosta obce: Tieto pozemky musia najskôr prejsť územným konaním, po vydaní Rozhodnutia o umiestnení



stavby môže stavebník požiadať o vydanie stavebného povolenia.

Daniel Pokrievka: Aká bola návštevnosť v MLD počas Dňa obce Pribylina 12.6.?
Starosta obce: Cca 400 platiacich návštevníkov, 313 občanov Pribyliny a 103 účinkujúcich.
Pavel Holbus: Ovenálie vo Východnej nám stiahli návštevnosť, tam bol vstup zdarma.

Dušana Ilavská: Ako funguje vývoz odpadu zo zberného dvora?
Starosta obce: Kríž od nás stále neberie nič, objemný odpad vozíme na skládku do Žakoviec. So stavebným 
odpadom nie je problém, všetko nám berie Primá Slovakia, len musí byť odpad čistý. Ak je znečistený, sadzba 
sa 3x navyšuje. Drevný odpad z kompostoviska nám zvyčajne do týždňa po zavolaní vyvezú. Disciplína občanov 
pri ukladaní odpadu je slabá, na kompostovisku nám občania miešajú konáre s trávou, odpad ukladajú 
naprostriedku, takže ho musíme triediť a prehadzovať. Na zberný dvor často privážajú odpad mimo otváracích 
hodín, ktoré sú v stredu 14:30-15:30, odpad nechajú pred bránou, alebo dovážajú odpad ktorý vôbec nezbierame. 
Dušana Ilavská: Rátame so zvýšením poplatku za odvoz odpadu budúci rok?
Starosta obce: Od roku 2023 sa bude musieť zmiešaný komunálny odpad pred uložením na skládku pretriediť. 
Ešte nevieme, ako sa to bude realizovať, ani kto nám odpad vezme, ani koľko to bude stáť. Výšku poplatku bude 
vychádzať z týchto údajov, vypočítame ju koncom roka.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 18:35 hod.

Zapísala:

Ing. Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia:

Pavel Poliak 
Ľuboslav Vaško

Starosta obce: 

Ing. Milan Kohút


